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Gericht aan 
 

Gedeputeerde Staten K. Fokkinga 

Inleidende toelichting 
(facultatief) 

In een nieuwsbericht van IPO1 over het extern salderen met 
veehouderijen lezen wij dat er de komende weken met meerdere 
provincies en het Rijk afspraken gemaakt zullen worden over 
extern salderen. In de provincies Noord-Brabant en Zeeland 
wordt dit medio september mogelijk. In Limburg kon dat al 
langer. Wij vragen ons af wat dit betekent voor de provincie 
Fryslân.  
 
Hierover hebben wij de volgende vragen: 

Vragen 
 
 

1. Wat is de status van extern salderen in Fryslân en in welk 
stadium bevinden zich de gesprekken met alle sectoren? 

2. Het IPO vermeldt dat het Rijk diverse waarborgen heeft  
afgesproken met de provincies. Kunt u aangeven welke 
waarborgen dat zijn?  

3. Uit de antwoorden op schriftelijke vragen van de 
ChristenUnie (23 april jl.) blijkt dat er op dat moment 
geen afspraken waren gemaakt. Ook tijdens het 
bijpraatmoment op 2 september jl. met de gedeputeerde 
is er geen melding gemaakt van afspraken binnen het 
IPO. Uit het nieuwste bericht van het IPO van 8 
september, blijkt dat er afspraken zijn. Welke afspraken 
zijn er inmiddels gemaakt binnen het IPO? 

4. Zou GS willen overwegen om voortaan eerst de Staten te 
informeren met de details van de afspraken voordat er 
een algemeen persbericht, dat veel vragen oproept, via 
het IPO naar buiten wordt gebracht? 
 

Indiener(s) ChristenUnie, Wiebo de Vries 
CDA, Anne Schelhaas 
 

Datum 9 september 2020 

 

 
1 https://nieuws.ipo.nl/update-extern-salderen-met-veehouderijen/  
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